
HUSMØDE 14.02.24 

Tilstede: Søren (stud.), Axel, Nicklas(stud.), Vivi, Lotte, Dorthe P., Natasha (stud.), Mikkel M., Niklas, Pia, Svend, Jane, 

Uffe, Per R., Bimbo, Birthe,  

Referat: Søren/Bimbo 

Ordstyrer: Axel 

Renskrevet af: Nicklas og Bimbo  

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt  

 

2. Kilden 

Det går lidt trægt med indlæg og deadlines i forhold til Kilden. Jane lægger op til, at vi overvejer, hvad vi 

vil med kilden. Vil vi overhovedet have et månedsblad? Skal vi bruge andre platforme? Der diskuteres 

frem og tilbage. Konklusionen er at kilden holder pause efter næste udgivelse. Vi evaluerer på pausen, 

og ser om vi kan finde en anden form i mellemtiden. Der evalueres onsdag den 21/8 2024.  

 

3. Ideer til OA-middag 

Der er OA-middag den 13/3. Vi ønsker forslag til virksomhedsbesøg.  

• Pia H. foreslår rundvisning på TV2-Nord.  

• Vivi foreslår rundvisning i Zoologisk Have.  

• Vivi foreslår rundvisning på Nordværk.  

• Niklas foreslår rundvisning på moderne lager såsom Coolshop.  

 

4. Søndag ude af huset – Ideer 

Niklas efterspørger ideer til tur ude af huset. Der foreslås klatrepark, loppemarked, bålplads, gåtur med 

cafebesøg mm. Niklas kigger på forslagene og laver opslag til tavlen.  

 

5. Røgalarmstest 

Vi har tidligere haft en alarmtest, som viste, at vi har nogle alarmer, der ikke snakker sammen. Vi tester 

muligvis i dag.  

 

6. SOSU-Nord 14/3 

SOSU-Nord holder psykiatrimesse for deres studerende d. 14/3. Vi har mulighed for at repræsentere 

kildehuset. Bimbo, en studerende og to medlemmer. Overvej om du har lyst til at være med. Vid at det 

er medlemshistorier der gør bedste indtryk. Der kommer opslag på tavlen.  

 

7. Info fra møde i fonden 

Der arbejdes fortsat på vejen mod at få fontæne huse i de 6 største byer i Danmark. Vi ønsker politisk 

indflydelse. Der er en hjemmeside på vej, hvor vi kommer til at bidrage med fotos og medlemshistorier. 

Vi ser ind i en ændring af navnene på fontænehuse, så der er ensartethed: Fontænehuset ”by”.  

 

8. Hus & Have 

Der har været få medlemmer til at klare opgaverne i enheden, hvilket har gjort at der har været få 

arbejdsopgaver. Kom frisk og bak op.  

 

9. Nyt inde/udefra 

Udefra:  

• Der blev afholdt temadag omhandlende recovery-orienteret rehabilitering. Der blev fortalt om 

Kildehusets samarbejde med ARK. Aalborg Aktiv har lavet et katalog med 



forandringsfortællinger. Birthe har lagt det til inspiration på sofabordet i dagligstuen. Til 

sammenligning kan det minde lidt om vores egne member stories, blot med fokus på, der hvor 

forandringen opstår. 

• Der er god opbakning til indendørs fodbold. Der arbejdes på at få faciliteter der er større og på 

græs. Vi vil gerne kunne stille hold til årets Hammer Bakker Cup d. 29/5-2024. Det spiller ikke 

nogen rolle, hvor god eller dårlig man er til fodbold -kom og vær med om fredagen! Det er super 

sjovt. 

 

10. Ugens standard #26 

”Klubhuset er beliggende således, at der er sikret let adgang til offentlige transportmidler både til og fra 

klubhuset og til overgangsarbejde. Hvis adgang til transportmidler er begrænset, skaffer eller arrangerer 

klubhuset gode alternativer”. 

Den lever vi op til.  

 

11. Ris og Ros 

Ros til de mange medlemmer der kom og deltog ved besøg fra job- og velfærdsudvalget sidste fredag, 

hvor der var et rigtigt godt flow i huset. Det er altid fedt at mærke, når vi løfter i flok. 

Ros fra Job og Velfærd for en dejlig dag -og tak fra Birthe for det flotte arbejde. 

Ros til opbakningen omkring Team Trænings aktiviteter.  

 

12. Evt. 

Hvad med det løbebånd? Bimbo ser på det i dag. 

Nu er der igen IT-hjælp at få i Kildehuset. Der er opslag på tavlen omkring tidspunkt. Det er et godt 

tilbud. Duk op eller hiv fat i Niklas for at aftale nærmere omkring hjælp. 

 

13. Rengøring 

Toiletter: Er taget. 

Niklas samler skrald til lossepladsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


